

## Palace of Culture and Science in Warsaw

The Palace of Culture and Science is huge and easy to recognize when you are in Warsaw. It was built in 1955 and for few decades it was the tallest building in Poland. It's the symbol of Warsaw. The Palace of Culture and Science is 237 meters high.



Von Nnb - Eigenes Werk, GFDL,  
<https://commons.wikimedia.org/w/index.php?curid=5991317>

Four 6.3-metre clock faces were added to the top of the building ahead of the millennium celebrations in 2000.

The building is an exhibition centre and office complex. There are cinemas, theatres, museums, offices, bookshops, a large swimming pool, an auditorium hall for 3000 people called Congress Hall, and an accredited university, Collegium Civitas. The terrace on the 30th floor, at 114 metres, is a well-known tourist attraction with a panoramic view of the city.

## Der Kultur- und Wissenschaftspalast in Warschau

Der Palast der Kultur und Wissenschaft ist riesig und leicht zu erkennen, wenn ihr in Warschau seid. Er wurde 1955 erbaut und war für wenige Jahrzehnte das höchste Gebäude in Polen. Er ist das Symbol von Warschau und 237 Meter hoch.



Von Piotr Brichacek (Briho) - Eigenes Werk, GFDL,  
<https://commons.wikimedia.org/w/index.php?curid=4684086>

Vier Uhren mit 6,3-Meter Durchmesser wurden an die Spitze des Gebäudes vor der Jahrtausendfeiern im Jahr 2000 hinzugefügt.

Das Gebäude ist ein Ausstellungszentrum und Bürokomplex. Es gibt Kinos, Theater, Museen, Büros, Buchhandlungen, ein großes Schwimmbad, eine Auditoriumshalle für 3000 Personen (genannt die Kongress-Halle) und eine akkreditierte Universität, Collegium Civitas. Die Terrasse in der 30. Etage, auf 114 Meter, ist eine bekannte Touristenattraktion mit Panoramablick auf die Stadt.